
 
 

 

Protokoll LK Möte 2018-10-24 - ÅSF Längdskidor 

Protokoll fört vid Ångermanlands längdkommittés möte onsdagen den 24:e oktober, mötet hölls via 

onlinetjänsten ”GotoMeeting”. 

 

Närvarande 

Jens Boveng (sammankallande), Urban Edlund, Mia Karlsson, Ulrika Hübenette, Anders Näslund, Anna 

Mannelqvist, Katarina Gyllenflykt, Peter Höglund, Susanne Lindehall samt Lars-Ola Forsgren. 

 

Dagordning / Punkter 

1. Välkommen 

• Jens började med att hälsa alla deltagare välkomna till dagens LK-möte. 

• Att föra anteckningar över mötets punkter utsågs Susanne Lindehall. 

• Att justera mötets protokoll utsågs Mia Karlsson. 

 

2. Presentation av nya LK 

1. Anders Mannelqvist (Vårby IK) = Ansvarig ledare Folksam Cup 

2. Ulrika Hübenette (Husums IF SK) = Styrelserepresentant Ångermanlands Skidförbund 

3. Lina Kjellqvist (Sidensjö IK) = Ny ordförande efter Cecilia från November, Cecilia avgår från LK när 

Lina väl är invald. Blir på sikt Lina och Katarina från Sidensjö IK. 

 

4. FOLKSAM ledare: 

 

• Anders Mannelqvist (Vårby IK, ansvarig ledare), Mathias Sundberg (Vårby IK), Mathias 

Westerlund (Vårby IK), Mårten Wagman (Sollefteå SK) samt en vakant plats. 

• Anders Näslund (Vårby IK,  ansvarig vallare), Hans Sjödin (Bondsjöhöjdens IK), Björn Byström 

(Vårby IK) samt 2 vakanta platser. 
 

5. ICA ledare: 

• Lars-Ola ”Lofen” Forsgren (Vårby IK) (Ansvarig ledare) Peter Höglund (Bondsjöhöjdens IK) 

och Anna Rudlund (Hägglunds SK Ski Team). Rekrytering av en kvinnlig ledare pågår. 

• Daniel Norenius (Hägglunds SK Ski Team, ansvarig vallare), Björn Byström (Vårby IK) 



Sida 2 

 

3. Namn ”Nya kommunskidan” – Sprintcupen Ångermanland 

a) Enligt tidigare undersökning av barnens önskemål om träning och tävling vill de ha fler kortare 

tävlingar, roliga aktiviteter, stafetter och där har tanken om Sprintcupen Ångermanland växt fram. 

Längdkommittén har beslutat att ta ett omtag på den sk. Kommunskidan för att ha en ”inkörsport” 

till tävlande som känns lockande och rolig och inte bara skrämmande och ”besvärlig”. Ledorden 

ROLIGT och NYTÄNKANDE. På detta vis vill vi nå fler barn/ungdomar som vill tävla och vara 

med och deltaga.  

Slutstafetten/finalen arrangeras enbart för våra 9-12-åringar där lag från alla kommuner ingår. På så 

vis ökar vi den sociala tryggheten och glädjen barn/ungdomar och klubbar emellan, innan de 

kommer upp i ÅSF-läger och ICA/Folksam ålder. Fokus på glädje och prestation (ej resultat utan 

just prestation) kring dessa tävlingar.  

 

a. Namnet är ”Sprintcupen Ångermanland”. 

 

b. 4 deltävlingar inom varje kommun, Ö-vik, Sollefteå, Härnösand där alla åldrar deltar. Varje 

kommun bestämmer själv sitt utformande av vilka olika tävlingar som ska hållas. Strävan ska 

finnas att barnen ska få åka så mycket skidor som möjligt vid varje tillfälle. 

 

c. Datum 

Det finns förslag på datum framtagen och inplanerad i ÅSF-tävlingskalender. Det är 2 

vardagkvällar och 2 helgdagar för att på så vis göra ett mer trevligt och ljust evenemang som 

inte krockar med några andra distriktstävlingar. Det är dock upp till varje kommun att 

bestämma vilka datum som skall gälla för just sin kommun. 

 

 

v.2 

2019-01-12 (lördag) = Premiär för säsongens ”Sprintcup” omgång 1 

2019-01-13 (söndag) = BIK Skidspel 

 

v.5 

Just nu är denna helg tom, men det är tävlingar vecka 1-4 varav 3 och 4 samt då 

eventuellt vecka 2 är dubbel, så att behålla denna som ledig kanske inte är så tokigt. 

  

v.6 

2019-02-05 (tisdag) = Omgång 2 av ”Sprintcup” 

  

v.8  

2019-02-23 (lördag) = Vårbyrushen och fläkten 

2019-02-24 (söndag) = Omgång 3 av ”Sprintcup” 

  

v.11 

2019-03-12 (tisdag) = Omgång 4 av ”Sprintcup”. 

  

v.13 eller v.14 



Sida 3 

2019-04-06 (lördag) ”Sprintfinalen Ångermanland” som avslutning. Sollefteå kombinerar 

detta med ”Remslespelen” och på så vis får vi en stor avslutningsdag för alla tävlingar 

inom Ångermanland den dagen. 

  

Lediga helger: 

Vecka 5 = Helt ledigt i ÅSF 

Vecka 9 = Helt ledigt ÅSF 

Vecka 10 = Ledigt för alla utom ICA Cup och JSM 

 

 

d. ”Sprintfinalen Ångermanland” 

i. För 9-12 åringar. 

ii. 4-manna lag från varje kommun där sammansättningen av lag ska vara så jämn som 

möjligt. 

 

e. Marknadsföring 

En gemensam mall för inbjudan kommer tas fram av LK som varje kommun kan använda. 

Anna M och Mia K tar fram förslag. 

 

4. Fast sekreterare i LK 

Susanne Lindehall valdes till sekreterare. 

 

5. Roller inom LK 

Mindre ansvarsgrupper kommer skapas för att lättare tydliggöra ansvar och arbete. Frågan tas upp och 

diskuteras mer vid nästa möte. 

 

6. Rapport från kickoff för ICA och Folksam cup 

Lars-Ola Forsgren rapporterade: 

a) Det var överlag goda diskussioner under helgen. Man diskuterade resultatet av den 

undersökning som gjorts gällande barnens önskemål och kom fram till kortare, roligare 

tävlingar. Vad gillar barnen på träning? Gör en tävling på liknande sätt. Exempelvis 

skicrossbanor, disco i skogen, m.m. Bryt traditioner och tänk nytt.  

 

b) SSF kom med ett förslag gällande gemensam vallning på ICA och Folksam som alla distrikt har 

fått tagit ställning till. (se bilaga Gemensam vallning på ICA och Folksam cup) I korthet innebär det 

att underlätta vallningen för distrikten, hålla kostnaderna för vallning nere samt göra 

vallningen mer hållbar och mindre stressande för våra ungdomar. 

 

LK beslutade att säga JA till skidförbundet om att gå vidare och ta fram underlag till beslut om 

leverantör. 

 

Det diskuterades även förslag om att ÅSF i samma anda ska besluta om fluorförbud på våra 

distriktstävlingar. Denna frågan bordläggs till nästa möte. 

 

7. Rapport från förbundsmöte i Åre 



Sida 4 

• Det finns bra med pengar i förbundet men det mesta går åt till elitsatsningen. Skidor hela livet som 

ligger i strategi 2025, har en väldigt liten del i det hela. 

 

8. Övriga frågor 

• Inga övriga frågor lyftes av LK. 

 

9. Avslutning 

• Det diskuterades även förslag om att ÅSF i samma anda ska besluta om fluorförbud på våra 

distriktstävlingar som ICA och Folksam diskuterat. Denna frågan bordläggs till nästa möte hos LK. 

• Även frågan om ansvarsgrupper inom LK bordläggs till nästa möte. 

 

• Jens tackade alla deltagare för att de hade möjlighet att avsätta tid för mötet och förklarade mötet 

för avslutat. 

 

 

 

 
 

Protokollförare 

Susanne Lindehall 

 

Mia Karlsson 

Justerare  

 

https://www.skidor.com/globalassets/langdakning/dokument/langdrad/strategisk-plan/strategisk-plan-reviderad-sept-2018.pdf

